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Styrelsemöte 

 

 

1 Godkännande av kallelse 

OK 

 

2 Protokolljusterare  

Bosse Ögren 
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3 Genomgång föregående protokoll 

OK 

 

4 Ekonomi 

Resultat bedöms hamna på plus drygt 70 KSEK vilket är 30 kSEK bättre än föregående år. Skillnaden består i 

ersättning för stulen båt 11 kSEK samt högre avgiftsintäkter i övrigt. Därtill ligger utgifterna c:a 10 kSEK lägre än 

budget p g a främst låga kostnader för reparationer och förbrukningsinventarier. Extra avsättning till överavskrivning 

bör medföra att vi undviker skatt. Likviditet överstiger 400 kSEK. 

 

5 Miljö 

Kalle informerade om pågående utredningar kring hamnområden och de miljöfarliga ämnen som kan finnas i 

bottenfärger på båtar 

Ett projekt där 200 båtar inom Karlstad och Hammarö har testats har 46 båtar visat sig ha miljöfarlig bottenfärg 

Båtklubbar söker Lova-bidrag för sanering av båtar 

Tält med bottenduk för isblästring kommer finnas vid SBS på Mörudden 

Kostnader för båtägare hamnar kring 3500kr för isblästring 

 

Leif har haft möte i hamnen med Hammarös miljöinspektör, överlag så var hon nöjd med status och hur 

hamnområdet sköts 

Vi fick förslag på att ha Absol i vårt båthus för ev oljeläckage 

Gästhamnar ska troligen ha en avfallsplan = kommunens ansvar 

Vaktstugan såg bra ut med sanitetsutrymmen 

Tankområdet ligger under kommunens ansvar 
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Kostnad för föreningen hamnar på ca 5000kr/år för den årliga miljötillsynen 

Båthusen kommer få en miljörevision framöver 

 

6 Inköp ny båt till föreningen 

Vår gamla båt blev stulen och vi behöver inskaffa en ny 

Beslutades på mötet att avvakta och se vad som finns på marknaden under våren 

Önskvärt är en lätthanterlig aluminiumeka 

 

 

7 Parkeringar 

Markberedning pågår bakom båthusen och vi kommer till sommarsäsongen 2021 ha ca 50 nya parkeringsplatser att 

tillgå 

Viktigt är att alla uppställningsplatser blir tömda och att inga båtar ligger kvar på land under båtsäsongen 

 

 

8 Övrigt 

Synpunkter har inkommit på gästtoaletten som varit låst under säsongen (pga Corona) 

Vi har haft mkt husbilar i hamnområdet under året som gett bra intäkter 

Gästhamnsavgifter för båtplatserna har dragit in ca 3000kr 

 

9 Avslutning 

Göran: Navigationsskolan vill ha samarbete med båtklubbar för utbildning i Förarintyg, medlemmar får 15% rabatt. 

Göran lägger upp info på hemsidan 
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Årsmöte 2021: ligger på obestämd tid i nuläget pga Covid-19 

Nästa styrelsemöte: Leif kallar under januari månad (hålls via länk Google Meet) 

 

Sekreterare                                                  Ordförande                          Protokolljusterare 

                         

Thomas Mithander                                     Leif Alfredsson                    Bo Ögren 

                                                                                                                      

                                                                                                                      

 

 

 

 

 

 


